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Playing online games=Wasting our lives.
玩网络游戏就等于浪费时光。
Nowadays, more and more young people spent their spare time playing online games such as CS, which has aroused great concern, and should be given enough consideration.

如今，网络游戏成为了越来越多年轻人消遣时光的首选，引起强烈关注的"反恐精英"就是一例。这种"网游热"的现象值得大家深思。

In my opinion, playing the online game does harm to the youth. It is only a waste of life. Many players, especially the young students neglect their studies, idle away their time in the Internet cafes. In addition, many games which are full of violence and sex will give the players a bad influence.

在我看来，网络游戏对青少年的危害极大，玩网游纯粹是一种浪费青春时光的行为。游戏玩家们，尤其是青年学生在网吧里虚度时光，造成学业荒废。另外，许多网络游戏充斥着大量的暴力、色情画面，这对游戏玩家们也造成了不良影响。

玩网络游戏是消遣时间的好方法。
Playing online games=an excellent pastime.
我觉得网络游戏是一种非常有效的休闲娱乐方式，它能帮助我们缓解学习、工作中的压力。在游戏中，我们可以随心所欲地做任何事，如跳、踢、射击、拳击等等。

I think the online game is an effective way to help me relax and deal with the pressures of study and work. Jump, kick, shoot, punch, I can do whatever I want to do in games.

沉浸在网游的虚拟世界中能使我们忘掉单调乏味的现实生活，从而身心得到极大的放松。网游在娱乐大众的同时，还能增强我们的意志力，尤其多人在线的网游还为我们提供了很好的社交平台。另外，玩网游也有助于培养玩家们的团队精神与团队合作意识。

Playing online games is an amazing way to relieve ourselves from monotonous routines. These games not only entertain us but also make us mentally strong, providing us with a great way to interact socially and exchange ideas, especially in multiplaye online games. What's more, through playing online games, we can build team efforts and develop team spirits.
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